



Le 30 octobre 2025

Chers citoyens et citoyennes,

Au nom du conseil municipal, j'ai le plaisir de vous inviter cordialement à vous joindre à nous pour la cérémonie du jour du Souvenir, qui se tiendra le **11 novembre 2025 à 10 h 45** au parc du Souvenir. Il s'agira de la première édition de cet événement que nous souhaitons voir devenir annuel, afin de célébrer et de préserver l'histoire et la mémoire de notre communauté à Senneville.

La cérémonie se déroulera selon le programme suivant :

- Mot de bienvenue
- Bref rappel de la signification du jour du Souvenir
- Moment de silence à 11 h précises pour un deux minutes de silence
- Dépôt de la couronne par la mairesse
- Conclusion et remerciements

Votre présence sera grandement appréciée pour honorer et commémorer la mémoire de ceux et celles qui ont servi notre pays.

Au plaisir de vous y accueillir!

Julie

October 30, 2025

Dear Residents,

On behalf of the Municipal Council, I am pleased to cordially invite you to join us for the Remembrance Day ceremony, which will be held on **November 11, 2025, at 10:45 a.m.** at *parc du Souvenir*. This will be the first edition of an event we hope will become annual, as we celebrate and preserve the history and memory of our Senneville community.

The ceremony will follow this program:

- Welcome Address
- Brief reminder of the significance of Remembrance Day
- Moment of silence at 11:00 a.m. for two minutes
- Wreath Laying by the Mayor
- Conclusion and thanks

Your presence will be greatly appreciated as we honor and commemorate those who have served our country.

We look forward to welcoming you!

Julie

Merci de votre attention!
Thank you for your attention!



Copyright © 2025 Village de Senneville, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

